



ECM 2018 – Newsletter 4

Date: 08.04.18

Now after Easter we want to send you another newsletter about our event.

The ECM is now entering the final phase of preparation with the final fine-tuning and coordination.

All teams have paid their participation fee, thank you very much.

We now have 120 teams, which is also the upper limit. The hotel is now fully booked with us and guests of the "Davos Hiking days", which all need no parking spaces as they are using public transport.

You have managed to make the ECM 2018 the biggest Cobra meeting in Europe. Congratulations to you...

To give you some idea of the dimensions, here are a few numbers:

Number of registered teams:	120
Number of double rooms:	98
Number of single rooms:	26
Number of persons:	222
Number of guests:	7
Distance to Davos:	150 – 1'400 km (8'964 km)
Number of trailers:	19
Cobrafree options:	
Visit Clevendaler Alp:	21
Visit Monstein brewery:	17



This large field also requires a little discipline and consideration from everyone, especially at the start of the field in the morning.

For the first time Team Shelby Europe will be present at the ECM as a sponsor and with a small stand, thus further enhancing our event. Team Shelby Europe offers a membership with a registration fee of about 65 CHF. In addition to the membership card and a 10% discount on purchases at Shelbystore.com, it includes the right to participate in TeamShelby events. It also includes the parts shown in the photo that have been made exclusively for Team Shelby members and are re-designed every year. This year it is also the 10th TeamShelby Anniversary Membershipkit available. Membership ends if you do not renew it. No cancellation is required. Documents and the registration form can be found at www.ecm2018swiss.com.



The convoys are now slowly forming. Our convoy with meeting point at the Oldtimer-Museum Pantheon in MuttENZ (meeting point 10am to 1pm with departure at 1pm) currently consists of 9 teams (from CH, D, NL, UK), in addition there are 4 teams from France at the short stop Hotel Kerenzerberg. If you would like to join us, please contact us.

Meanwhile the Clevendaler Alp has also reported, that our visit there is on schedule.

The documents for the welcome package are ready:

- Name tags
- Vouchers for aperitifs, cobra-free excursions and Schatzalp
- ECM booklet (will be published after Easter, participants as of April 1, 2018)

ECM 2018

Alan and Roel have developed an embroidery logo based on the design of the previous ECMs, which includes the flag of the event country as well as the 10 (as car number) for the 10th ECM. This is used to make special caps (Logo on the front of the cap, Swiss cross on both sides). Many thanks to both for the great logo and Roel for the procurement.

It is 150 pcs. ECM Caps ordered in red with the logo embroidered on the front. You can buy the caps in Davos when registering and taking over the welcome package at Nadjas Desk for a price of 20€ / 25CHF each. Since the quantity is limited, "First comes first served" applies. Surely a nice souvenir of what we all hope will be a great event.



More details about the event will be available at the end of May.

Many greetings

ECM 2018 organization

Nadja & Thomas

ECM 2018

Alan und Roel haben ein stickbares Logo auf Basis des Designs der vergangenen ECMs entwickelt, dabei findet sich die Flagge des Veranstaltungslandes ebenso wieder, wie auch die 10 (als Autonummer) für das 10. ECM. Damit werden spezielle Caps angefertigt (Logo auf der Front der Cap, Schweizer Kreuz auf den beiden Seiten). Vielen Dank den Beiden für das tolle Logo und Roel für die Beschaffung.



Es sind 150 Stk. ECM Caps bestellt in Rot mit dem nebenstehendem Logo auf der Front bestickt. Die Caps könnt Ihr in Davos bei der Registrierung und Übernahme des Welcome-Packages an Nadjas Desk kaufen für einen Preis von 20€ / 25CHF. Da die Menge begrenzt ist gilt «First comes first served». Sicher ein schönes Erinnerungsstück an einen, wie wir alle hoffen, grandiosen Event.

Näheres zu den Details des Events kommt dann etwa Ende Mai.

Viele Grüsse

ECM 2018 Organisation

Nadja & Thomas

ECM 2018 – Newsletter 4

Date: 08.04.18

Maintenant, après Pâques, voici le nouveau bulletin d'information sur notre événement. L'ECM entre maintenant dans la phase finale de préparation avec les dernières mises au point et la coordination.

Tous les participants ont réglé leurs inscriptions, merci beaucoup.

Nous avons maintenant 120 équipages, ce qui est également la limite supérieure. L'hôtel est maintenant entièrement réservé pour nous et pour les clients des «journées de randonnée de Davos», qui n'ont pas besoin de places de parking car ils viennent en cars.

Vous avez réussi à faire de l'ECM 2018 la plus grande réunion de Cobra en Europe. Félicitations à vous... Pour vous donner une idée de son importance, voici quelques chiffres:

Nombre d'équipes inscrites	120
Nombre de chambres doubles	98
Nombre de chambres individuelles	26
Nombre de personnes:	222
Nombre d'invités:	7
Distance jusqu'à Davos:	150 – 1'400 km (8'964 km)
Nombre de remorques	19
Visites optionnelles	
Clevendaler Alp:	21
Brasserie Monstein	17

Ce grand nombre nécessite également un peu de discipline de la part de tous, surtout pour les départs le matin.

Pour la première fois Team Shelby Europe sera présent à l'ECM en tant que sponsor et tiendra un petit stand, améliorant ainsi notre événement. Team Shelby Europe offre une adhésion avec des frais d'inscription d'environ 65 CHF. En plus de la carte de membre et d'une réduction de 10% sur les achats sur Shelbystore.com, elle inclut le droit de participer aux événements Team Shelby. Il comprend également les objets montrés sur la photo créés exclusivement pour les membres de Team Shelby et qui évoluent chaque année. Cette année, c'est aussi la 10e édition de Team Shelby Anniversary Membership kit. L'adhésion prendra fin automatiquement si vous ne le renouvelez pas, aucune annulation n'est requise. Les documents et le formulaire d'inscription peuvent être consultés sur www.ecm2018swiss.com.



Des convois s'organisent également. Notre convoi avec point de rendez-vous au Panthéon de l'Oldtimer-Museum à Muttensz (point de rencontre de 10h à 13h avec départ à 13h) est actuellement composé de 9 équipages (CH, D, NL, UK) auxquels se joindront 4 équipages français à l'Hôtel Kerenzerberg. Si vous souhaitez nous rejoindre, contactez-nous. Pendant ce temps, l'alpage Clevendaler a également confirmé que notre visite est bien prévue dans les délais.

Les documents pour le kit de bienvenue sont prêts:

- Badges nominatifs
- Les bons pour les apéritifs, des visites sans cobra et le Schatzalp
- Brochure ECM (sera publié après Pâques, avec les participants inscrits au 1er avril)

ECM 2018

Alan et Roel ont développé un logo brodé inspiré des précédents ECM, qui comprend le drapeau du pays de l'événement ainsi que le 10 (comme numéro de voiture) pour le 10ème ECM. Celui-ci ornera des casquettes (Logo sur le devant de la casquette, croix suisse des deux côtés). Un grand merci à tous les deux pour ce superbe logo et Roel pour l'approvisionnement des casquettes.

Il y en aura 150, commandées en rouge avec le logo brodé sur le devant. Vous pourrez les acheter à Davos lors de votre inscription en prenant le pack de bienvenue auprès de Nadjas, au prix de 20 € / 25CHF pièce. Comme la quantité est limitée, les premiers arrivés seront les premiers servis. Sûrement un bon souvenir de cet évènement exceptionnel.



Les derniers détails de la manifestation vous seront adressés à la fin mai.

Bien à vous

Les organisateurs de l'ECM 2018

Nadja et Thoma